



地區分齡田徑比賽 (只適用於學校報名)

溫馨提示



報名資格

- 以團體報名的學校必須已登記成為SmartPLAY康體通系統（系統）的團體用戶。有關學校登記SmartPLAY團體用戶的方法，請瀏覽以下SmartPLAY網頁的教學影片，點選「用戶登記」，再點選「團體用戶登記(網頁版)」：
<https://www.smartplay.lcsd.gov.hk/website/tc/video/tutorial.html>。

「本區人士身分」

- 以「本區就讀人士身分」申請的學校負責人必須確認所有參加者只使用一個分區作「本區人士身分」參加在同一財政年度內（即4月1日至翌年3月31日）的分齡比賽，不論參加者經學校報名或個人報名，例如：申請人曾使用「本區居住身分」報名參加其他分區的分齡比賽並成功中籤，便不能在上一財政年度再使用「本區就讀人士身分」享用優先抽籤權參加另一分區的分齡田徑比賽；
- 每間學校須經SmartPLAY系統遞交一份電子申請表。如有學校重複投表，系統會拒絕有關申請。每份電子申請表最多可填報10個地區分齡田徑比賽，而每間學校最多可獲分配3個比賽。然而，由於每名參加者每月最多只可以經抽籤獲分配3個比賽，因此，如參加者在同一月份已透過個人申請獲分配3個比賽，則不可再經學校報名參加地區分齡田徑比賽；
- 每間學校在遞交申請表時須填上報名人數。

繳費

- 學校負責人須要根據獲分配的人數而進行繳費，人數及收費類別均不可更改，所有已繳付的報名費均不設退還。

提交參加者名單

- 完成抽籤及繳費後，學校負責人可以經SmartPLAY網頁輸入參加者及其參賽資料，SmartPLAY系統會即時檢查參加者有否重覆報名及「本區人士身分」資格；
- 在輸入參加者資料時，如發現有重覆報名或已使用其他分區的「本區人士身分」資格，系統將拒絕輸入有關資料。

詳情請參閱主辦分區的比賽章程



District Age Group Athletic Meet (For School Enrolment)

Reminder



Eligibility for Enrolment

- A school must be registered as an Organisation User in the SmartPLAY system. For tutorial videos on how to register, please visit the following link and select “User Registration” followed by “Organisation User Registration (Web Version)”: <https://www.smartplay.lcsd.gov.hk/website/en/video/tutorial.html>.

Local Status

- For schools enrolling under the “Local Student” status, the school representative must ensure that each participant is registered under the “Local Status” of only one district for all age group competitions within the same financial year (i.e. from 1 April to 31 March of the following year), regardless of whether the entry is made through the school or as an individual. For example, if a participant has successfully entered an Age Group Competition in another district using “Local Status”, he/she will not be eligible to use “Local Student” status to enjoy priority in balloting for the other District Age Group Athletic Meet;
- Each school must submit only one e-application form via the SmartPLAY System. Duplicate applications will be rejected by the system. Each e-application form may include up to 10 District Age Group Athletic Meets and each school will be allotted a maximum of 3 events. However, as each individual applicant could only be allotted a maximum of 3 competitions per month, any applicant who has already been allotted 3 competitions through individual application in the same month is not eligible to participate in additional competitions through school enrolment for that month;
- Each school is required to indicate the number of participants in the application form.

Payment

- If a school is successfully balloted, the school representative must pay the fees for the allotted quotas. No changes may be made to the number of participants and fee categories. The enrolment fee paid is non-refundable.

Submission of Participant List

- After completing the ballot and payment, the school representative can input participant information and their event entries through the SmartPLAY website. The system will perform real-time checks for duplicate applications and “Local Status” eligibility;
- If a duplicate application or prior use of “Local Status” in another district is detected, the SmartPLAY system will reject the entry.

For details, please refer to the prospectus provided by the organising district